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Svar på fullmäktigefråga från Bengt 
Bergqvist (S) om framtiden för 
Odensala hälsocentral 
 
Bengt Bergqvist (S) har inkommit med en fullmäktigefråga om framtiden för Odensala 
hälsocentral. Frågan ska besvaras av Hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande, Tom 
Silverklo (C).   
 
Bengt Bergqvist frågar:   

- Vad kommer att hända med Odensala hälsocentral?   
    
 
Svar på frågan   
Tack för din fråga, Bengt. 
 
Planen för HC Odensala är att fortsätta bedriva verksamheten där den finns i dag. 
Fastigheten har stora behov av åtgärder och där arbetar verksamheten tillsammans med 
Fastighet vidare med att vidta åtgärder. Den ursprungliga planen var att hitta en 
samlokalitet för områdena Odensala och Torvalla, men mot bakgrund av förutsättningarna i 
Odensala och Torvalla kommer verksamheterna bedrivas i separata lokaler - en i Odensala 
och en i Torvalla. 
 
 
/Tom Silverklo (C) 
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